
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: møterom 1, 2, 3, Storfjord rådhus
Dato: 09.05.2012
Tidspunkt: 10:00 - 17.00

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sigmund Steinnes Ordfører STAP
Øistein Nilsen Medlem STAP
Solveig Sommerseth Medlem STAP
Daniel Nilsen Takvannsbukt Medlem STAP
Trond Bronken Seppola Medlem STAP
Hanne Braathen Medlem STSP
Ann-Monica Esekielsen Medlem STSP
Ørjan Skogmo Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STH
Birger Sommerseth Medlem STH
Geir Varvik Medlem STH
Tore Isaksen Medlem STFRP
Sten Egil Nystad Medlem STFRP
Arvid Lilleng Medlem STFJF

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Idar Johansen Medlem STFJF
Inger Heiskel Varaordfører STAP
Dag-Thore Nerheim Medlem STAP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Halvor Karlsen Idar Johansen STFJF
Nina Nilsen Inger Heiskel STAP
Rune Utby Dag-Thore Nerheim STAP

Merknader: Ingen. Møtet er lovlig satt

Fra administrasjonen/evt. andre møtte:

Navn Stilling
Ellen-Beate J. Lundberg rådmann
Trond Roger Larsen kontorsjef
Klara Steinnes sekretær
May-Tove Lilleng oppvekst og kultursjef
Stine J. Strømsø helse og omsorgssjef
Hugo Westby fra Eldrerådet
Sandra S. Salangsli fra Ungdomsrådet, møtte til sak 37/12
Ida Kristin Larsen fra Ungdomsrådet, møtte til sak 37/12



Varaordfører Inger Heiskel har meldt forfall, så det må velges settevaraordfører.
Forslag fra ordfører: 
Daniel Takvannsbukt velges som settevaraordfører.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 09.05.2012

Rune Utby Halvor Karlsen



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 28/12 Referatsaker Kommunestyret 9. mai 2012 2012/392

PS 29/12 Utarbeiding av kommunal planstrategi -
Arbeidsmøte

2012/1103

PS 30/12 Forvaltningsrevisjonsrapport "Kvalitet og 
ressursbruk i grunnskolen"

2011/2410

PS 31/12 Kontrollutvalgets årsrapport for 2011 2010/546

PS 32/12 Valg av styremedlem til Breeze 2011/4101

PS 33/12 Dagsentertilbud på omsorgssentrene 2009/1642

PS 34/12 Egenbetaling - pleie og omsorgstjenester 
Storfjord kommune

2011/4389

PS 35/12 Papirløse politikere 2012/2022

PS 36/12 Branngarasje i TK-bygget 2009/6006

PS 37/12 Ungdomsklubb i flerbrukshallen på Hatteng 2010/985

PS 38/12 Garderobeforhold i underetasjen i flerbrukshallen 
- behov for brannsikring og rømningsveier

2010/5991

PS 39/12 Svømmehallen ved Hatteng skole 2010/5991

PS 40/12 Budsjett 2012.  Økonomiplan 2012-2015. Ny 
behandling

2011/4305

PS 41/12 Ad hoc utvalgets utredning om scooter 
dispensasjoner for utøvelse av fjellfiske

2012/375



PS 28/12 Referatsaker Kommunestyret 9. mai 2012

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Sakene ble referert.

Vedtak:

Sakene ble referert.

PS 29/12 Utarbeiding av kommunal planstrategi - Arbeidsmøte

Rådmannens innstilling

Uten innstilling 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Forslag fra kommunestyret:
Saken legges ut til offentlig ettersyn med de innspill som er kommet inn gjennom arbeidsmøtet i 
kommunestyret 9. mai 2012.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken legges ut til offentlig ettersyn med de innspill som er kommet inn gjennom arbeidsmøtet i 
kommunestyret 9. mai 2012.

PS 30/12 Forvaltningsrevisjonsrapport "Kvalitet og ressursbruk i 
grunnskolen"

Kontrollutvalgets innstilling

Kontrollutvalget rår kommunestyret å fatte følgende vedtak:

1. Kommunestyret viser til konklusjonen og anbefaler i rapporten Kvalitet og ressursbruk i 
grunnskolen.

2. Kommunestyret ber rådmannen om å iverksette tiltak for å følge opp de anbefalinger 
som er gitt i rapporten som følger:



- Storfjord kommune bør forbedre sine rutiner for å holde oversikt over hvor 
mange undervisningstimer som gis i de ulike fagene, på de ulike hovedtrinnene, 
pr. skoleår i kommunens skoler.

- Storfjord kommune bør, i lys av den relativt høye andelen elever som mottar 
spesialundervisning, fokusere sterkere på å styrke evnen til å tilby tilpasset 
opplæring innenfor rammene av ordinær undervisning.

3. Kommunestyret ber rådmannen gi punktvis tilbakemelding til kontrollutvalget om hvilke 
tiltak kommunen vil iverksette (ev. har iverksatt) og hvilke vurderinger som er gjort, for 
å imøtekomme anbefalingene i rapporten. Frist for tilbakemelding fastsettes til 
31.05.2012.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt:

Vedtak:

Kontrollutvalget rår kommunestyret å fatte følgende vedtak:

1. Kommunestyret viser til konklusjonen og anbefalinger i rapporten Kvalitet og 
ressursbruk i grunnskolen.

2. Kommunestyret ber rådmannen om å iverksette tiltak for å følge opp de anbefalinger 
som er gitt i rapporten som følger:

- Storfjord kommune bør forbedre sine rutiner for å holde oversikt over hvor 
mange undervisningstimer som gis i de ulike fagene, på de ulike hovedtrinnene, 
pr. skoleår i kommunens skoler.

- Storfjord kommune bør, i lys av den relativt høye andelen elever som mottar 
spesialundervisning, fokusere sterkere på å styrke evnen til å tilby tilpasset 
opplæring innenfor rammene av ordinær undervisning.

3. Kommunestyret ber rådmannen gi punktvis tilbakemelding til kontrollutvalget om hvilke 
tiltak kommunen vil iverksette (ev. har iverksatt) og hvilke vurderinger som er gjort, for 
å imøtekomme anbefalingene i rapporten. Frist for tilbakemelding fastsettes til 
31.05.2012.

PS 31/12 Kontrollutvalgets årsrapport for 2011

Kontrollutvalgets innstilling

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2011 til orientering.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2011 til orientering.



PS 32/12 Valg av styremedlem til Breeze

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Odd Arne Jensen – styremedlem

Det ble først votert over valg av representant.
Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget fra SP.
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 14 mot 3 stemmer.

Det ble deretter votert over valg av vararepresentant.
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Som styremedlem til styret for Breeze AS velges:
Representant: Arvid Lilleng.
Vararepresentant: Hallgeir Naimak

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 25.04.2012 

Behandling:

Forslag fra AP v/Sigmund Steinnes:
Representant: Arvid Lilleng.
Vararepresentant: Hallgeir Naimak

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Odd Arne Jensen – styremedlem

Det ble først votert over forslag til representant.
Forslag fra AP v/Sigmund Steinnes ble satt opp mot forslag fra SP v/Hanne Braathen.
Forslag fra AP v/Sigmund Steinnes ble vedtatt med 4 mot 1 stemme, som ble avgitt for forslag 
fra Hanne Braathen.

Det ble deretter votert over forslag til vararepresentant.
Forslag fra AP v/Sigmund Steinnes ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Representant: Arvid Lilleng.



Vararepresentant: Hallgeir Naimak

Saksprotokoll i Storfjord Valgnemnd - 27.10.2011 

Behandling:

Forslag fra Valgnemnda:
Saken oversendes til formannskapet for valg av styremedlem med vara.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken oversendes til formannskapet for valg av styremedlem med vara.

PS 33/12 Dagsentertilbud på omsorgssentrene

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune legger til rette for å gi dagsentertilbud til hjemmeboende og personer med 
kortere eller lengre opphold på institusjon.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Styret for helse og sosial sin innstilling ble tatt opp til votering.
Styret for helse og sosial sin innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Storfjord kommune legger til rette for å gi dagsentertilbud til hjemmeboende og personer med 
kortere eller lengre opphold på institusjon.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 24.04.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Styret for helse og sosial sin innstilling til kommunestyret:

Storfjord kommune legger til rette for å gi dagsentertilbud til hjemmeboende og personer med 
kortere eller lengre opphold på institusjon.



PS 34/12 Egenbetaling - pleie og omsorgstjenester Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

1. Egenandeler prises og endres i tråd med endringer i forskrift om egenandel for kommunale 

pleie- og omsorgstjenester

2. Hjemmehjelp prises til 252 kroner pr time (selvkost), tjenesten prises etter inntekt fordelt 
på fem kategorier.De som benytter færre timer enn de har vedtak på, betaler timespris pr 
time (inntil taket) jfr den inntektskategorien de tilhører.

Inntil 2G 2-3 G 3-4 G 4-5 G Over 5 G Selvkost
Storfjord 
kommune

170 650 1069 1250 1900 252

3. Øvrige pleie- og omsorgstjenester prises i hht til oversikt:

Matombringing Trygghetsalarm Dagsenter
Storfjord 
kommune

75 uten dessert
85 med dessert

207 35 (kost)

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Styret for helse og sosial sin innstilling ble tatt opp til votering.
Styret for helse og sosial sin innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Egenandeler prises og endres i tråd med endringer i forskrift om egenandel for kommunale 

pleie- og omsorgstjenester

2. Hjemmehjelp og BPA prises til 252 kroner pr time (selvkost), tjenesten prises etter inntekt 
fordelt på fem kategorier.De som benytter færre timer enn de har vedtak på, betaler timespris 
pr time (inntil taket) jfr den inntektskategorien de tilhører.

Inntil 2G 2-3 G 3-4 G 4-5 G Over 5 G Selvkost
Storfjord 
kommune

170 650 1069 1250 1900 252

3. Øvrige pleie- og omsorgstjenester prises i hht til oversikt:

Matombringing Trygghetsalarm Dagsenter
Storfjord 
kommune

75 uten dessert
85 med dessert

207 85 (kost)



Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 24.04.2012 

Behandling:

Rådmannen endret innstilling punkt 2, første setning til:
Hjemmehjelp og BPA (brukerstyrt personlig assistent) prises ….

Forslag fra Inger Heiskel:
Endringforslag til punkt 3:
Dagsenter - endres til 85,- pr. dag.

Det ble foretatt punktvis votering.
Punkt 1 enstemmig vedtatt.
Punkt 2 enstemmig vedtatt.
Punkt 3 ble det punktvis votert over:

Matombringing - rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Trygghetsalarm - rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Dagsenter - rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Inger Heiskel.
Forslaget fra Inger Heiskel ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Styret for helse og sosial sin innstilling til kommunestyret:

1. Egenandeler prises og endres i tråd med endringer i forskrift om egenandel for kommunale 

pleie- og omsorgstjenester

2. Hjemmehjelp og BPA prises til 252 kroner pr time (selvkost), tjenesten prises etter inntekt 
fordelt på fem kategorier.De som benytter færre timer enn de har vedtak på, betaler timespris 
pr time (inntil taket) jfr den inntektskategorien de tilhører.

Inntil 2G 2-3 G 3-4 G 4-5 G Over 5 G Selvkost
Storfjord 
kommune

170 650 1069 1250 1900 252

3. Øvrige pleie- og omsorgstjenester prises i hht til oversikt:

Matombringing Trygghetsalarm Dagsenter
Storfjord 
kommune

75 uten dessert
85 med dessert

207 85 (kost)

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 13.03.2012 

Behandling:

Saken utsettes til neste møte i Styret for helse og sosial.

Vedtak:

Saken utsettes til neste møte i Styret for helse og sosial.



PS 35/12 Papirløse politikere

Rådmannens innstilling

- Storfjord kommunestyre vedtar å innføre elektronisk saksutsending av møteinnkallinger 
og protokoller i kommunestyret og formannskap fra januar 2013. 

- Alle faste representanter samt 1. vararepresentanter får tildelt lesebrett. Det vil i tillegg 
bli anskaffet tre lesebrett til utlån i forbindelse med møter.

- Bruk av lesebrett blir obligatorisk for representantene. Nødvendig opplæring vil bli gitt. 

Det etableres et innføringsprosjekt hvor kommunens IT-avdeling tester ut mulighetene ved 
forskjellige typer lesebrett frem mot formannskapsmøtet 13. juni 2012. Formannskapet kjører en 
testfase i perioden juni til oktober. Evaluering foretas til formannskapets oktobermøte. Det blir 
opplæring i bruk av systemene i januar og februar 2013. Fra og med marsmøtene i 
kommunestyre og formannskap skal alle sakspapirer kun sendes ut elektronisk. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Trond Seppola ba om at hans habilitet ble tatt opp til vurdering..
Trond Seppola ble enstemmig erklært inhabil i saken og fratrådte møtet.

Tilleggsforslag fra FRP v/Sten Nystad:
Lesebrett til representant for Eldrerådet i kommunestyret føyes inn i innstillingen.

Tilleggsforslag fra AP/Fjordfolket v/Øistein Nilsen:
Finansieres innenfor IT-avdelingens egne rammer.

FRP trakk sitt framlagte forslag

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslag fra AP v/Øistein ble tatt opp til votering.
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt.

Trond Seppola tiltrådte møtet.

Vedtak:

- Storfjord kommunestyre vedtar å innføre elektronisk saksutsending av møteinnkallinger 
og protokoller i kommunestyret og formannskap fra januar 2013. Finaniseres innenfor 
IT-avdelingens egne rammer. 

- Alle faste representanter samt 1. vararepresentanter får tildelt lesebrett. Det vil i tillegg 
bli anskaffet tre lesebrett til utlån i forbindelse med møter.

- Bruk av lesebrett blir obligatorisk for representantene. Nødvendig opplæring vil bli gitt. 



Det etableres et innføringsprosjekt hvor kommunens IT-avdeling tester ut mulighetene ved 
forskjellige typer lesebrett frem mot formannskapsmøtet 13. juni 2012. Formannskapet kjører en 
testfase i perioden juni til oktober. Evaluering foretas til formannskapets oktobermøte. Det blir 
opplæring i bruk av systemene i januar og februar 2013. Fra og med marsmøtene i 
kommunestyre og formannskap skal alle sakspapirer kun sendes ut elektronisk. 

PS 36/12 Branngarasje i TK-bygget

Rådmannens innstilling

En leiekontrakt med utgifter som løper i minimum 10 år vil ikke være tilrådelig. Kommunen ser 
på andre løsninger til garasje for brannbilen innenfor egen bygningsmasse. 
Garasje som kommunen disponerer i TK-bygget i Skibotn bygges om til varmgarasje. Det gjøres 
nødvendige utbedringer på bygningen for å tilpasse brannbilen og bruken.

Det gjøres en budsjettregulering i investeringsprogrammet.

Konto Prosjekt Økte utgifter Redusert ramme Rest
Ombygging av garasje i TK-bygget 300 000
Ambulanseinngang helsehuset. 300 000 200 000

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Birger Sommerseth erklærte seg inhabil og fratrådte møtet.

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Øistein Nilsen:
Garasje som kommunen disponerer i TK-bygg Skibotn bygges IKKE om til branngarasje.
Storfjord kommune skal fremskaffe en total oversikt over bygningsmasse som eies og leies. 
På bakgrunn av dette vil kommunen gjøre en totalvurdering av eget behov.
Inntil dette foreligger så videreføres eksisterende leieavtale på branngarasje Skibotn med
Nils Petter Beck for inntil 1 år.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Saken utsettes.

Det ble først votert over utsettelsesforslaget fra SP v/Hanne Braathen.
Forslaget ble forkastet med 12 mot 5 stemmer.

Plan- og driftstyrets innstilling ble satt mot forslaget fra AP/Fjordfolket.
Forslaget fra AP/Fjordfolket ble vedtatt med 15 mot 1 stemme.

Birger Sommerseth tiltrådte møtet.

Vedtak:

Garasje som kommunen disponerer i TK-bygg Skibotn bygges IKKE om til branngarasje.
Storfjord kommune skal fremskaffe en total oversikt over bygningsmasse som eies og leies. 



På bakgrunn av dette vil kommunen gjøre en totalvurdering av eget behov.
Inntil dette foreligger så videreføres eksisterende leieavtale på branngarasje Skibotn med
Nils Petter Beck for inntil 1 år.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 12.04.2012 

Behandling:

Birger Sommerseth erklærte seg inhabil og fratrådte møtet.

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Birger Sommerseth tiltrådte møtet.

Plan og driftstyrets innstilling til kommunestyret:

En leiekontrakt med utgifter som løper i minimum 10 år vil ikke være tilrådelig. Kommunen ser 
på andre løsninger til garasje for brannbilen innenfor egen bygningsmasse. 
Garasje som kommunen disponerer i TK-bygget i Skibotn bygges om til varmgarasje. Det gjøres 
nødvendige utbedringer på bygningen for å tilpasse brannbilen og bruken.

Det gjøres en budsjettregulering i investeringsprogrammet.

Konto Prosjekt Økte utgifter Redusert ramme Rest
Ombygging av garasje i TK-bygget 300 000
Ambulanseinngang helsehuset. 300 000 200 000

PS 37/12 Ungdomsklubb i flerbrukshallen på Hatteng

Rådmannens innstilling

1. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 2012-
2015, velges den rimeligste løsningen alternativ 1- eget låsbart rom med foldedør i 
tilknytning til kafélokalet. 

2. Ungdomsklubben benytter omkringliggende lokaler i flerbrukshallen på Hatteng til sine 
aktiviteter.

3. På et senere tidspunkt kan alternativ 2 – tilbygg i tilknytning til hallen – vurderes hvis 
løsningen med alternativ 1 ikke fungerer. Gjennomføring av alternativ 2 betinges av 
kommunens økonomiske handlingsrom.

4. Ungdomsrådet skal inviteres til å være med på videre planlegging av løsningen i 
flerbrukshallen.

5. Ungdomsklubb skifter navn til fritidsklubb, og det innarbeides mer fysisk aktivitet i 
klubbtilbudet.

6. Muligheten for å ha én felles klubb i kommunen utredes innen utgangen av juni 2012. 
- Ved en felles klubb vurderes skyssordning og kostnader knyttet til ordningen 



- Ungdommene skal involveres i denne prosessen
- Utredningen legges frem for Styret for oppvekt og kultur. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Solveig Sommerseth:
1. Ungdomsklubben skifter navn til fritidsklubb, og det innarbeides mer fysisk aktivitet i 

klubbtilbudet.
2. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 

2012-2015, lokaliseres fritidsklubben i de to tidligere påtenkte kontorene i 1. etasje i 
flerbrukshallen. Byggekomiteen vedtok 08.05.2012 å tilrå dette overfor kommunestyret. 
Forslag om eget rom med foldedør i kafèlokalet utgår.

3. Fritidsklubben benytter omkringliggende lokaler i flerbrukshallen på Hatteng til sine 
aktiviteter.

4. Ungdomsrådet skal inviteres til å være med på videre planlegging av løsningen i 
flerbrukshallen, herunder hvorvidt det tildelte lokale skal bestå av to rom (jf. 
eksisterende tegning) eller ett stort rom. Dette må avklares snarest.

5. Muligheten for å ha èn felles klubb i kommunen utredes innen utgangen av 2012. Ved en 
felles klubb vurderes skyssordning og kostnader knyttet til ordningen

- Ungdommene skal involveres i denne prosessen.
- Utredningen legges fram for styret for oppvekst og kultur

Forslag fra SP v/Ann-Monica Esekielsen:
Punkt 1 og 3 i plan- og driftstyrets innstilling strykes.
Ungdomsklubb/fritidsklubb benytter lokaler i 1. etg. i den nye flerbrukshallen (tiltenkt to 
kontorer).

Det ble først votert over forslaget fra SP v/Ann-Monica Esekielsen.
Forslaget falt med 14 mot 3 stemmer.

Plan- og driftstyrets innstilling ble satt mot forslaget fra AP/Fjordfolket.
Forslaget fra AP/Fjordfolket ble vedtatt med 15 mot 2 stemme.

Vedtak:

1. Ungdomsklubben skifter navn til fritidsklubb, og det innarbeides mer fysisk aktivitet i 
klubbtilbudet.

2. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 2012-
2015, lokaliseres fritidsklubben i de to tidligere påtenkte kontorene i 1. etasje i 
flerbrukshallen. Byggekomiteen vedtok 08.05.2012 å tilrå dette overfor kommunestyret. 
Forslag om eget rom med foldedør i kafèlokalet utgår.

3. Fritidsklubben benytter omkringliggende lokaler i flerbrukshallen på Hatteng til sine 
aktiviteter.



4. Ungdomsrådet skal inviteres til å være med på videre planlegging av løsningen i 
flerbrukshallen, herunder hvorvidt det tildelte lokale skal bestå av to rom (jf. eksisterende 
tegning) eller ett stort rom. Dette må avklares snarest.

5. Muligheten for å ha èn felles klubb i kommunen utredes innen utgangen av 2012. Ved en 
felles klubb vurderes skyssordning og kostnader knyttet til ordningen

- Ungdommene skal involveres i denne prosessen.
- Utredningen legges fram for styret for oppvekst og kultur

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 12.04.2012 

Behandling:

Rådmannen endret innstillingen punkt 6:
utredes innen utgangen av 2012

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Plan og driftstyrets innstilling til Kommunestyret:

1. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 2012-
2015, velges den rimeligste løsningen alternativ 1- eget låsbart rom med foldedør i 
tilknytning til kafélokalet. 

2. Ungdomsklubben benytter omkringliggende lokaler i flerbrukshallen på Hatteng til sine 
aktiviteter.

3. På et senere tidspunkt kan alternativ 2 – tilbygg i tilknytning til hallen – vurderes hvis 
løsningen med alternativ 1 ikke fungerer. Gjennomføring av alternativ 2 betinges av 
kommunens økonomiske handlingsrom.

4. Ungdomsrådet skal inviteres til å være med på videre planlegging av løsningen i 
flerbrukshallen.

5. Ungdomsklubb skifter navn til fritidsklubb, og det innarbeides mer fysisk aktivitet i 
klubbtilbudet.

6. Muligheten for å ha én felles klubb i kommunen utredes innen utgangen av 2012. 
- Ved en felles klubb vurderes skyssordning og kostnader knyttet til ordningen 
- Ungdommene skal involveres i denne prosessen
- Utredningen legges frem for Styret for oppvekt og kultur. 

PS 38/12 Garderobeforhold i underetasjen i flerbrukshallen - behov for 
brannsikring og rømningsveier

Rådmannens innstilling

1. Det gjøres ikke endringer i bruk/disponering av lokalene i underetasjen i flerbrukshallen. Det 
er to disponible rom (tilfluktsrom), foruten garderobe og dusj. Tilfluktsrommene benyttes 
fortsatt til blant annet lagringsformål.



2. Garderobeforholdene i underetasjen brannsikres, og det etableres nødvendige rømningsveier 
og ventilasjon for begge garderobene, inkludert lærergarderobe/dusj. De bygningsmessige 
arbeider som er nødvendig for å oppnå tilstrekkelig brannsikring og ventilasjon 
gjennomføres parallelt med bygging av flerbrukshallen, og ferdigstilles samtidig.

3. Garderober/dusj skal ikke standardheves i denne omgang, da dette krever økonomiske 
ressurser for å dekke en slik investering. 

4. Da tilfredsstillende garderobeforhold i kjelleren er grunnlaget for nødvendig 
garderobekapasitet for normal bruk av hallen, og siden dette er forutsetning for statlig 
tilskuddsordning, bevilges inntil kr 600 000 til brannsikring, etablering av rømningsveier og 
ventilasjon i underetasjen i flerbrukshallen. Dette dekkes på følgende måte:

Kr 600 000 dekkes ved en budsjettregulering investering, tiltak lokaler til ungdomsklubb

5. Det gjennomføres en slik budsjettregulering i investeringsbudsjettet:

KONTO TEKST ØKTE UTG./
RED. 
UTG./

RED. INNT.
ØKTE 
INNT.

0.710.386.2380.424 Flerbrukshall Hatteng skole   600 000 

Lokaler til ungdomsklubb       600 000 

BALANSE       600 000 600 000

             

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag fra AP/Fjordfolket v/Solveig Sommerseth:
Siste avsnitt vedr. flerbrukshallen utgår. Lokaler til fritidsklubben er ivaretatt, jf. vedtak i 
kommunestyresak 37/12.

Det ble først votert over formannskapets innstilling.
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Det ble deretter votert over tilleggsforslaget fra AP/Fjordfolket v/Solveig Sommerseth.
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt.

Det var 16 representanter tilstede under voteringen.

Vedtak:

1. Det gjøres ikke endringer i bruk/disponering av lokalene i underetasjen i flerbrukshallen. Det 
er to disponible rom (tilfluktsrom), foruten garderobe og dusj. Tilfluktsrommene benyttes 
fortsatt til blant annet lagringsformål.

2. Garderobeforholdene i underetasjen brannsikres, og det etableres nødvendige rømningsveier 
og ventilasjon for begge garderobene, inkludert lærergarderobe/dusj. De bygningsmessige 



arbeider som er nødvendig for å oppnå tilstrekkelig brannsikring og ventilasjon 
gjennomføres parallelt med bygging av flerbrukshallen, og ferdigstilles samtidig.

3. Garderober/dusj skal ikke standardheves i denne omgang, da dette krever økonomiske 
ressurser for å dekke en slik investering. 

4. Da tilfredsstillende garderobeforhold i kjelleren er grunnlaget for nødvendig 
garderobekapasitet for normal bruk av hallen, og siden dette er forutsetning for statlig 
tilskuddsordning, bevilges inntil kr 600 000 til brannsikring, etablering av rømningsveier og 
ventilasjon i underetasjen i flerbrukshallen. Dette dekkes på følgende måte:

Kr 600 000 dekkes ved en budsjettregulering investering, tiltak lokaler til ungdomsklubb

5. Det gjennomføres en slik budsjettregulering i investeringsbudsjettet:

KONTO TEKST ØKTE UTG./
RED. 
UTG./

RED. INNT.
ØKTE 
INNT.

0.710.386.2380.424 Flerbrukshall Hatteng skole   600 000 

Lokaler til ungdomsklubb       600 000 

BALANSE       600 000 600 000

             

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 25.04.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag fra SP v/Hanne Braathen:
Ungdomsklubben Hatteng skal disponere lokaler i 1. etg i den nye Flerbrukshallen Hatteng 
(hvor det er tiltenkt 2 kontorer).
Dette må avklares med og oversendes byggekomiteen og entreprenør straks. (pga 
byggeprosessen er i gang.)

Tilleggsforslag fra AP v/Inger Heiskel:
Nytt punkt:
Flerbrukshallen.
Form.skapet ber byggekomiteen snarest vurdere lokaler til fritidsklubben for eksempel de to 
kontorene i 1. etg.
Rommet i 2. etg. kan da evt. brukes av lag/foreninger.
I forhold til fritidsklubben må det sikres universell utforming.

Det ble først votert over tilleggsforslag fra SP v/Hanne Braathen.
Forslaget falt med 3 mot 2 stemmer.

Det ble så votert over tilleggsforslag fra AP v/Inger Heiskel.
Forslaget ble vedtatt med 3 mot 2 stemmer.



Det ble til slutt votert over innstilling fra Plan- og driftsstyret.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Formannskapets innstilling til Kommunestyret:

1. Det gjøres ikke endringer i bruk/disponering av lokalene i underetasjen i flerbrukshallen. Det 
er to disponible rom (tilfluktsrom), foruten garderobe og dusj. Tilfluktsrommene benyttes 
fortsatt til blant annet lagringsformål.

2. Garderobeforholdene i underetasjen brannsikres, og det etableres nødvendige rømningsveier 
og ventilasjon for begge garderobene, inkludert lærergarderobe/dusj. De bygningsmessige 
arbeider som er nødvendig for å oppnå tilstrekkelig brannsikring og ventilasjon 
gjennomføres parallelt med bygging av flerbrukshallen, og ferdigstilles samtidig.

3. Garderober/dusj skal ikke standardheves i denne omgang, da dette krever økonomiske 
ressurser for å dekke en slik investering. 

4. Da tilfredsstillende garderobeforhold i kjelleren er grunnlaget for nødvendig 
garderobekapasitet for normal bruk av hallen, og siden dette er forutsetning for statlig 
tilskuddsordning, bevilges inntil kr 600 000 til brannsikring, etablering av rømningsveier og 
ventilasjon i underetasjen i flerbrukshallen. Dette dekkes på følgende måte:

Kr 600 000 dekkes ved en budsjettregulering investering, tiltak lokaler til ungdomsklubb

5. Det gjennomføres en slik budsjettregulering i investeringsbudsjettet:

KONTO TEKST ØKTE UTG./
RED. 
UTG./

RED. INNT.
ØKTE 
INNT.

0.710.386.2380.424 Flerbrukshall Hatteng skole   600 000 

Lokaler til ungdomsklubb       600 000 

BALANSE       600 000 600 000

             

Flerbrukshallen.
Form.skapet ber byggekomiteen snarest vurdere lokaler til fritidsklubben for eksempel de to 
kontorene i 1. etg.
Rommet i 2. etg. kan da evt. brukes av lag/foreninger.
I forhold til fritidsklubben må det sikres universell utforming.



Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 12.04.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Plan og driftstyrets innstilling til Formannskapet:

1. Det gjøres ikke endringer i bruk/disponering av lokalene i underetasjen i flerbrukshallen. Det 
er to disponible rom (tilfluktsrom), foruten garderobe og dusj. Tilfluktsrommene benyttes 
fortsatt til blant annet lagringsformål.

2. Garderobeforholdene i underetasjen brannsikres, og det etableres nødvendige rømningsveier 
og ventilasjon for begge garderobene, inkludert lærergarderobe/dusj. De bygningsmessige 
arbeider som er nødvendig for å oppnå tilstrekkelig brannsikring og ventilasjon 
gjennomføres parallelt med bygging av flerbrukshallen, og ferdigstilles samtidig.

3. Garderober/dusj skal ikke standardheves i denne omgang, da dette krever økonomiske 
ressurser for å dekke en slik investering. 

4. Da tilfredsstillende garderobeforhold i kjelleren er grunnlaget for nødvendig 
garderobekapasitet for normal bruk av hallen, og siden dette er forutsetning for statlig 
tilskuddsordning, bevilges inntil kr 600 000 til brannsikring, etablering av rømningsveier og 
ventilasjon i underetasjen i flerbrukshallen. Dette dekkes på følgende måte:

Kr 600 000 dekkes ved en budsjettregulering investering, tiltak lokaler til ungdomsklubb

5. Det gjennomføres en slik budsjettregulering i investeringsbudsjettet:

KONTO TEKST ØKTE UTG./
RED. 
UTG./

RED. INNT.
ØKTE 
INNT.

0.710.386.2380.424 Flerbrukshall Hatteng skole   600 000 

Lokaler til ungdomsklubb       600 000 

BALANSE       600 000 600 000

             

PS 39/12 Svømmehallen ved Hatteng skole

Rådmannens innstilling til Plan- og driftstyret 12.04.2012

1. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 2012-
2015, velges alternativ 2. Svømmehallen på Hatteng skole stenges midlertidig og frem til 
kommunen har økonomisk handlingsrom til å gjøre ny investering for å renovere 
svømmehallen iht. dagens tekniske krav for svømmebasseng.



2. Storfjord kommune kjøper varer/tjenester (leie timer for svømmeundervisning) ved Skibotn 
rehabiliteringssenter inntil svømmehallen ved Hatteng skole er renovert og kan gjenåpnes.

3. Det skal fremforhandles en langtidskontrakt på inntil 4 år med Skibotn rehabilitering i den 
hensikt å oppnå gode betingelser, kontinuitet i leveransen og forutsigbarhet ved kjøp av 
denne tjenesten. Rådmannen gis myndighet til å fremforhandle denne avtalen.

4. Arbeidet med å lage en lokal læreplan i svømming er igangsatt og dette arbeidet skal 
fullføres i løpet av 2012, og deretter behandles i styret for oppvekst og kultur. Målet er at det 
skal gis forsvarlig og tilfredsstillende svømmeopplæring i Storfjord skolene.

5. Svømmeopplæring tas med i budsjett 2012 og innarbeides i budsjett 2013 for begge skolene. 
Utgiftene til svømmeopplæring skal søkes å dekkes innenfor rammen i kapittel 1.2.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Rådmannen orienterte i saken.

Forslag fra AP/Fjordfolket:
1. Svømmehallen på Hatteng skole stenges midlertidig frem til august 2013.
2. Administrasjon bes å utrede følgende punkter:

 Hva vil det koste å sette bassenget i drift i den stand som da den ble stengt (minimums 
investering)?

 Vil det være mulig å få ekstern støtte til overnevnte investeringen?
 Vil kostnader med en slik investering ha verdi ved en senere oppgradering til dagens 

krav?
 Utrede årlig spesifisert driftskostnader inkludert finanskostnader
 Utarbeide ny tilstandsrapport/plan som grunnlag for spillemiddeltilskudd
 Det nyttes ekstern fagkonsulent til denne utredningen

Dette legges frem for politisk behandling i formannskapet 12. september 2012

3. Storfjord kommune kjøper varer/tjenester (leie timer for svømmeundervisning) og                
fremforhandler avtale med Skibotn rehabiliteringssenter inntil svømmehallen 

    ved Hatteng skole er renovert og kan gjenåpnes. 
    Rådmannen gis myndighet til å fremforhandle denne avtalen. 
4. Arbeidet med å lage en lokal læreplan i svømming er igangsatt og dette arbeidet skal
    fullføres i løpet av 2012, og deretter behandles i styret for oppvekst og kultur. Målet er at det
    skal gis forsvarlig og tilfredsstillende svømmeopplæring i Storfjord skolene.
5. Svømmeopplæring tas med i budsjett 2012 og innarbeides i budsjett 2013 for begge skolene.
    Utgiftene til svømmeopplæring skal søkes å dekkes innenfor rammen i kapittel 1.2.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
1. Svømmehallen ved Hatteng skole vedlikeholdes slik at den kan tas i bruk så raskt som 

mulig. Det er viktig for å ha en god, tilfredsstillende og lovmessig svømmeundervisning (ifl. 
læreplan). Svømming skaper mye trivsel for mange elever i skolen. Gode 
svømmeferdigheter er viktig for både barn/ungdom og i voksen alder. Derfor er det viktig å 
opprettholde det tilbudet som var gitt både ved Skibotn og Hatteng skole t.o.m. skoleåret 



2012/11.                                                                                                                                      
- Dekning; høst 2012 innsparing skyssutgifter + evt. overskytende investering 
flerbrukshallen/ungdomsklubb (evt. må rådmann finne inndekning på kap. skole/drift). 
F.o.m 2013 tas det med driftsutgifter i budsjett 2012 og øk.plan.

2. Full oppgradering av bassenget tas med i økonomiplan 2013-16, med sikte på at tiltaket 
gjennomføres så snart som mulig.

      - Finansieres ved tilskudd, evt. Nord-Norge tillegg og lån (iflg. saksframlegg)

Forslaget fra SP ble satt opp mot forslaget fra AP/Fjordfolket.
Forslaget fra AP/Fjordfolket ble vedtatt med 14 mot 3 stemme.

Formannskapets innstilling ble satt mot forslaget fra AP/Fjordfolket.
Forslaget fra AP/Fjordfolket ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Svømmehallen på Hatteng skole stenges midlertidig frem til august 2013.
2. Administrasjon bes å utrede følgende punkter:

 Hva vil det koste å sette bassenget i drift i den stand som da den ble stengt (minimums 
investering)?

 Vil det være mulig å få ekstern støtte til overnevnte investeringen?
 Vil kostnader med en slik investering ha verdi ved en senere oppgradering til dagens 

krav?
 Utrede årlig spesifisert driftskostnader inkludert finanskostnader
 Utarbeide ny tilstandsrapport/plan som grunnlag for spillemiddeltilskudd
 Det nyttes ekstern fagkonsulent til denne utredningen

Dette legges frem for politisk behandling i formannskapet 12. september 2012

3. Storfjord kommune kjøper varer/tjenester (leie timer for svømmeundervisning) og                
fremforhandler avtale med Skibotn rehabiliteringssenter inntil svømmehallen 

    ved Hatteng skole er renovert og kan gjenåpnes. 
    Rådmannen gis myndighet til å fremforhandle denne avtalen. 
4. Arbeidet med å lage en lokal læreplan i svømming er igangsatt og dette arbeidet skal
    fullføres i løpet av 2012, og deretter behandles i styret for oppvekst og kultur. Målet er at det
    skal gis forsvarlig og tilfredsstillende svømmeopplæring i Storfjord skolene.
5. Svømmeopplæring tas med i budsjett 2012 og innarbeides i budsjett 2013 for begge skolene.
    Utgiftene til svømmeopplæring skal søkes å dekkes innenfor rammen i kapittel 1.2.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 25.04.2012 

Behandling:

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
1. Det gjøres det nødvendig vedlikehold som trengs for at svømmehallen ved Hatteng skole 

ikke stenges. Det er viktig for en god og lovmessig undervisning i svømming. 
Svømmehallen skaper mye trivsel i skolen og det tilbudet som har vært gitt t.o.m. skoleåret 



10/11 søkes opprettholdt. Dekkes ved: innsparing av skyssutgifter + rådmannen finner 
inndekning via skole og driftsetatens budsjett.

2. Full oppgradering av bassenget tas med i økonomiplan med sikte på at tiltaket gjennomføres 
snarest mulig.

Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
1. Bassenget ved Hatteng skole vedlikeholdes slik at den kan tas i bruk fra skolestart aug. -13. 

Utgiftene kostnadsberegnes og tas med i forb. med budsjett 2013.
2. På lengre sikt rehabiliteres anlegget. Finansieres med tilskudd, evt. Nord-Norge tillegg og 

lån. Tilskuddet vil utgjøre 1/3 av totalkostnadene, Nord-Norge tillegget vil utgjøre ca 25 % 
av kostnadene. Tas med i øk.planperioden 2013-2016.

3. Inntil vedlikeholdet er gjort, dvs. skolestart aug. -13, gjøres avtale med Skibotn 
rehabilitering (LHL).

Det ble først votert over forslag fra SP v/Hanne Braathen.
Forslaget falt med 3 mot 2 stemmer.

Deretter ble forslag fra AP v/Inger Heiskel satt opp mot innstilling fra Plan- og driftsstyret.
Forslag fra AP v/Inger Heiskel ble vedtatt med 3 mot 2 stemmer.

Formannskapets innstilling til Kommunestyret:

1. Bassenget ved Hatteng skole vedlikeholdes slik at den kan tas i bruk fra skolestart aug. -13.
Utgiftene kostnadsberegnes og tas med i forb. med budsjett 2013.

2. På lengre sikt rehabiliteres anlegget. Finansieres med tilskudd, evt. Nord-Norge tillegg og 
lån. Tilskuddet vil utgjøre 1/3 av totalkostnadene, Nord-Norge tillegget vil utgjøre ca 25 % 
av kostnadene. Tas med i øk.planperioden 2013-2016.

3. Inntil vedlikeholdet er gjort, dvs. skolestart aug. -13, gjøres avtale med Skibotn 
rehabilitering (LHL).

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 12.04.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag fra SP v/Maar Stangeland:
Nytt punkt 6:
Storfjord SP beklager at bassenget er stengt.
Full oppgradering av bassenget tas opp til vurdering ved nevnte rullering av økonomiplanen 
med sikte på at tiltaket gjennomføres snarest mulig.

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslaget fra SP v/Maar Stangeland ble tatt opp til votering.
Tilleggsforslaget ble vedtatt med 3 mot 2 stemmer.

På grunn av misforståelse/feiltolkning ble det enighet om at tilleggsforslaget fra SP v/Maar 
Stangeland ble tatt opp til ny votering.
Tilleggsforslaget ble forkastet med 4 mot 1 stemmer.



Plan og driftstyrets innstilling til Formannskapet:

1. Slik kommunens økonomiske situasjon er per tiden, og utover i økonomiplanperioden 2012-
2015, velges alternativ 2. Svømmehallen på Hatteng skole stenges midlertidig og frem til 
kommunen har økonomisk handlingsrom til å gjøre ny investering for å renovere 
svømmehallen iht. dagens tekniske krav for svømmebasseng.

2. Storfjord kommune kjøper varer/tjenester (leie timer for svømmeundervisning) ved Skibotn 
rehabiliteringssenter inntil svømmehallen ved Hatteng skole er renovert og kan gjenåpnes.

3. Det skal fremforhandles en langtidskontrakt på inntil 4 år med Skibotn rehabilitering i den 
hensikt å oppnå gode betingelser, kontinuitet i leveransen og forutsigbarhet ved kjøp av 
denne tjenesten. Rådmannen gis myndighet til å fremforhandle denne avtalen.

4. Arbeidet med å lage en lokal læreplan i svømming er igangsatt og dette arbeidet skal 
fullføres i løpet av 2012, og deretter behandles i styret for oppvekst og kultur. Målet er at det 
skal gis forsvarlig og tilfredsstillende svømmeopplæring i Storfjord skolene.

5. Svømmeopplæring tas med i budsjett 2012 og innarbeides i budsjett 2013 for begge skolene. 
Utgiftene til svømmeopplæring skal søkes å dekkes innenfor rammen i kapittel 1.2.

PS 40/12 Budsjett 2012.  Økonomiplan 2012-2015. Ny behandling

Rådmannens innstilling

1. Driftsbudsjett 2012
1.1 Det vises til k-styrets budsjett- og økonomiplanvedtak i møte 20.12.11, og vedtak om 
budsjett for kapittel 1.3 (helse/omsorg) i møte 21.03.12.

1.2  Kommunestyret godkjenner de tiltak og nedjusteringer som fremkommer i de ulike 
etatsoversikter for å komme ned på de nye rammene, jfr vedlegg 4 og 5 i saken. 

1.3  Avlastingstiltaket i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter. Dette belyses i vedlegg 6

1.4 Bolig 46 (driftsetatens gamle kontorer) rives ikke, men forbeholdes driftsetatens behov for 
garderobeforhold ihht arbeidstilsynets krav (hjemmel: arbeidsplassforskriftens kap 8, §8-1 og 8-
2).

1.5.  Anbud på kommunens pensjonsforsikringer utsettes og igangsettes med sikte på virkning 
fra 01.01.14.

1.6  Det gis etter dette slike endelige budsjettrammer for 2012, og med foreløpige rammer for 
2013:

2012 2013
Kap. 1.0 2 602 342 2 658 342
Kap. 1.1 10 411 804 10 655 443
Kap 1.2 41 715 675 41 095 675
Kap. 1.3 53 077 037 51 534 000
Kap 1.3 Helse 5 280 757 5 376 299



Kap. 1.4 1 289 049 1 741 592
Kap 1.6 – 1.7 12 855 754 11 942 449

2. Inndekning av underskudd fra 2010 
Med bakgrunn i den utfordrende økonomiske situasjonen som kommunen er i, endrer 
kommunestyret sitt vedtak om inndekning.  Deler av underskuddet på kr. 6 941 765,31 dekkes 
ikke inn i 2011, men fordeles utover økonomiplanperioden på 3 år, fra og med 2012 til 2014.  
Kommunestyret vedtar en slik fordeling: 2012 kr. 1 000 000, i 2013 kr. 2 970 882 og i 2014 kr. 
2 970 882.

3. Investeringsbudsjett for 2012

Det vises til k-styrets vedtatte investeringsbudsjett for 2012 og investeringsprogram for 2013-
2015 i møte 20.12.11- jfr. vedlegg 1.

Følgende tiltak fra 2011 utgår (ubrukte lånemidler):
Skolehytte kr. 100.000
Bil Valmuen – ikke til bruk kr. 234 000
Tilbygg renseanlegg Oteren – ikke til bruk kr. 237 419
Inventar skolene kr. 157 308

Følgende tiltak fra 2012 utgår (mva komp. investeringer):
Ambulanseinngang helsesenteret Oteren kr. 500 000 

Kommunestyret vedtar slikt tilleggsprogram for investeringer i 2012:

Overført fra 2011:
Ombygging bolig 51 Oterbakken       kr. 570 000 –  ubrukte lånemidler
Kjøp av bil til Valmuen kr  366 000 -  ubrukte lånemidler
HMS-tiltak kr. 114 137 -  ubrukte lånemidler
Nytt økonomisystem kr. 104 102     -  bruk av fond 
Inventar Skibotn skole kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Data skolene kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Oteren næringsbygg-brann/ventilasjon kr. 530 000 -  ubrukte lånemidler
IKT-infrastruktur kr. 150 000 -  ubrukte lånemidler
Tilbygg renseanlegg Oteren kr. 380 000    -  ubrukte lånemidler
Sprinkelanlegg Åsen kr. 300 000     -  ubrukte lånemidler

Tiltak 2012:
Sprinkelanlegg Åsen, (økt kostnad) kr. 200 000     -  ubrukte lånemidler
Branngarasje Skibotn (endring) kr. 300 000     -  mva. komp. investeringer
Ferdigstillelse avkjøring Oterbakken b.felt (ny) kr. 150 000     -  mva. komp. investeringer
Totalstasjon oppmåling (økt kostnad) kr    20 000     -  mva. komp. investeringer
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 228 727 -  ubrukte lånemidler
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 323 273     -  mva komp. investeringer
Flerbrukshallen Hatteng (fullfinansiering) kr. 8 625 000  -  nytt låneopptak i 2012

Kommunens investeringsprogram for 2012 – se ajourført oversikt vedlegg 7 - har med dette en 
totalramme på kr 53 044 359,- (eksklusiv investering Nordkalottsenteret på kr. 1 mill.).  



Investeringsprogrammet finansieres ved bruk av nye lån kr. 8.625.000,-, ubrukte lånemidler kr. 
27 171 984,-, tilskudd kr 14 350 000, momskompensasjon fra investeringer kr. 793 273,-, bruk 
av fond kr 104 102,- og spillemidler kr. 2 000 000. 

4. Nytt låneopptak:
Det vedtas et nytt låneopptak i 2012 på kr. 8.625.000,- til ferdigstilling av flerbrukshallen.
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår og gjennomføre låneopptaket innenfor en 
gjennomsnittlig avdragstid på inntil 30 år.

5.  Investeringsplan 2013-2015

Det vedtas en foreløpig investeringsramme for årene 2013-2015 i samsvar med kommunestyrets 
vedtak 20.12.11, slik:
2013:   kr. 12.768.500
2014:   kr.   8.100.000
2015:   kr. 14.350.000

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Forslag fra AP/Fjordfolket:
Investeringsbudsjett:
Punkt 8 i investeringsprogram. Sentrumsplan Skibotn
Kr. 2.000.000 forskyves fra 2012 til 2013
Kr. 4.000.000 forskyves fra 2013 til 2014
Punkt 37
Kunstgressbane Hatteng kr. 4.200.000 tas ut av investeringsprogram 2012-2015
Nytt punkt i investeringsprogram:
Renovering svømmebasseng Hatteng kr. 2.200.000 i 2014 og kr. 2.000.000 i 2015
Punkt 52
Branngarasje TK bygg Skibotn på kr. 300.000 tas ut av investeringsprogrammet for 2012.
Nytt punkt i investeringsprogram:
Det avsettes kr. 300.000 til prosjekt 424 flerbrukshallen for å gjennomføre 
grunnboring/stabilitetsvurdering nedenfor flerbrukshallen ved Hatteng skole.

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Fjordfolket viser til at kommunen nå er innmeldt i Robek. Grunnen er at kommunens økonomi 
nå er helt ute av kontroll pga de siste 8 års vanstyre. Noe vi har advart mot i flere år.
Tiden er nå inne til at kommunen selv må innse at nye investeringer og derved nye 
driftskostnader ikke er løsningen på verken kort eller lang sikt. Vi har heller ikke tro på at 
Fylkesmannen vil godkjenne en fortsatt sterk økning i lånegjelda og derved også drifta.
Nedbetaling av gammel gjeld må øke samtidig som kommunens drift reduseres. Tidligere års 
underskudd må dekkes inn og årlig overskudd må bli vedtatt for å sikre driftsmidler til daglig 
drift.
Godkjent kassakreditt på 30 millioner kroner gjelder kun ut året 2012. 
Det iverksettes derfor ansettelsesstopp, alle ledige stillinger forblir vakant og for å sikre liv og 
helse omorganiseres driften innen helse, pleie og omsorgssektoren etter hvert som behovene 
melder seg.



All investering som ikke kontraktsfestet eller igangsatt stanses inntil økonomien kommer under 
kontroll.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
1. Kommunestyrets vedtak i forbindelse med budsjett/økonomiplan i desember 2011 om å 

innhente anbud på pensjonsforsikring i 2012, gjennomføres i 2012. Med slik framdrift at ny 
pensjonsavtale iverksettes fra 01.01.2013.

2. Det bør utredes i øk.planperioden om at kommunen bør ha 1 omsorgssenter. Faglig og 
økonomisk gevinst.

Det ble først votert over forslaget fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng.
Forslaget falt med 15 mot 2 stemmer.

Forslaget fra AP/Fjordfolket ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Forslaget fra SP ble punktvis tatt opp til votering.
Punkt 1: Forslaget falt med 9 mot 8 stemmer
Punkt 2: Forslaget falt med 14 mot 3 stemmer

Formannskapets innstilling med tidligere vedtatte endringer ble tatt opp til votering.
Formannskapets innstilling med tidligere vedtatte endringer ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Driftsbudsjett 2012
1.1 Det vises til k-styrets budsjett- og økonomiplanvedtak i møte 20.12.11, og vedtak om 
budsjett for kapittel 1.3 (helse/omsorg) i møte 21.03.12.

1.2  Kommunestyret godkjenner de tiltak og nedjusteringer som fremkommer i de ulike 
etatsoversikter for å komme ned på de nye rammene, jfr vedlegg 4 og 5 i saken. 

1.3  Avlastingstiltaket i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter. Dette belyses i vedlegg 6

1.4 Bolig 46 (driftsetatens gamle kontorer) rives ikke, men forbeholdes driftsetatens behov for 
garderobeforhold ihht arbeidstilsynets krav (hjemmel: arbeidsplassforskriftens kap 8, §8-1 og 8-
2).

1.5.  Anbud på kommunens pensjonsforsikringer utsettes og igangsettes med sikte på virkning 
fra 01.01.14.

1.6  Det gis etter dette slike endelige budsjettrammer for 2012, og med foreløpige rammer for 
2013:

2012 2013
Kap. 1.0 2 602 342 2 658 342
Kap. 1.1 10 411 804 10 655 443
Kap 1.2 41 715 675 41 095 675
Kap. 1.3 53 077 037 51 534 000
Kap 1.3 Helse 5 280 757 5 376 299



Kap. 1.4 1 289 049 1 741 592
Kap 1.6 – 1.7 12 855 754 11 942 449

Tas med i budsjett 2012:
Kap 0.
1. Støtte pol. partier kr. 44.000,-
2. Møtegodtgj. formannskap, ledere av utvalg kr. 56.000,-
Kap 2.
3. Støtte lag og foreninger kr. 100.000,-
Inndekning:
Ved at det vil bli vakanse i oppmåler- og planleggerst. (innsp. i 2012 kr 230.000) dekkes 
kostnadene kr 200.000,- av disse midlene.

Når det gjelder sykehjemsplasser i kom. (demens, tungpleie) så er det opp til adm. å gjøre de 
faglige vurderinger i forh. til hvor de enkelte pasientbrukerne skal være.

2. Inndekning av underskudd fra 2010 
Med bakgrunn i den utfordrende økonomiske situasjonen som kommunen er i, endrer 
kommunestyret sitt vedtak om inndekning.  Deler av underskuddet på kr. 6 941 765,31 dekkes 
ikke inn i 2011, men fordeles utover økonomiplanperioden på 3 år, fra og med 2012 til 2014.  
Kommunestyret vedtar en slik fordeling: 2012 kr. 1 000 000, i 2013 kr. 2 970 882 og i 2014 kr. 
2 970 882.

3. Investeringsbudsjett for 2012

Det vises til k-styrets vedtatte investeringsbudsjett for 2012 og investeringsprogram for 2013-
2015 i møte 20.12.11- jfr. vedlegg 1.

Følgende tiltak fra 2011 utgår (ubrukte lånemidler):
Skolehytte kr. 100.000
Bil Valmuen – ikke til bruk kr. 234 000
Tilbygg renseanlegg Oteren – ikke til bruk kr. 237 419
Inventar skolene kr. 157 308

Følgende tiltak fra 2012 utgår (mva komp. investeringer):
Ambulanseinngang helsesenteret Oteren kr. 500 000 

Følgende tas med i budsjett 2012:
Investeringsbudsjett:
Punkt 8 i investeringsprogram. Sentrumsplan Skibotn
Kr. 2.000.000 forskyves fra 2012 til 2013
Kr. 4.000.000 forskyves fra 2013 til 2014
Punkt 37
Kunstgressbane Hatteng kr. 4.200.000 tas ut av investeringsprogram 2012-2015
Nytt punkt i investeringsprogram:
Renovering svømmebasseng Hatteng kr. 2.200.000 i 2014 og kr. 2.000.000 i 2015
Punkt 52
Branngarasje TK bygg Skibotn på kr. 300.000 tas ut av investeringsprogrammet for 2012.
Nytt punkt i investeringsprogram:



Det avsettes kr. 300.000 til prosjekt 424 flerbrukshallen for å gjennomføre 
grunnboring/stabilitetsvurdering nedenfor flerbrukshallen ved Hatteng skole.

Kommunestyret vedtar slikt tilleggsprogram for investeringer i 2012:

Overført fra 2011:
Ombygging bolig 51 Oterbakken       kr. 570 000 –  ubrukte lånemidler
Kjøp av bil til Valmuen kr  366 000 -  ubrukte lånemidler
HMS-tiltak kr. 114 137 -  ubrukte lånemidler
Nytt økonomisystem kr. 104 102     -  bruk av fond 
Inventar Skibotn skole kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Data skolene kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Oteren næringsbygg-brann/ventilasjon kr. 530 000 -  ubrukte lånemidler
IKT-infrastruktur kr. 150 000 -  ubrukte lånemidler
Tilbygg renseanlegg Oteren kr. 380 000     -  ubrukte lånemidler
Sprinkelanlegg Åsen kr. 300 000     -  ubrukte lånemidler

Tiltak 2012:
Sprinkelanlegg Åsen, (økt kostnad) kr. 200 000     -  ubrukte lånemidler
Branngarasje Skibotn (endring) kr. 300 000     -  mva. komp. investeringer
Ferdigstillelse avkjøring Oterbakken b.felt (ny) kr. 150 000     -  mva. komp. investeringer
Totalstasjon oppmåling (økt kostnad) kr    20 000     -  mva. komp. investeringer
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 228 727 -  ubrukte lånemidler
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 323 273     -  mva komp. investeringer
Flerbrukshallen Hatteng (fullfinansiering) kr. 8 625 000  -  nytt låneopptak i 2012

Kommunens investeringsprogram for 2012 – se ajourført oversikt vedlegg 7 - har med dette en 
totalramme på kr 53 044 359,- (eksklusiv investering Nordkalottsenteret på kr. 1 mill.).  
Investeringsprogrammet finansieres ved bruk av nye lån kr. 8.625.000,-, ubrukte lånemidler kr. 
27 171 984,-, tilskudd kr 14 350 000, momskompensasjon fra investeringer kr. 793 273,-, bruk 
av fond kr 104 102,- og spillemidler kr. 2 000 000. 

4. Nytt låneopptak:
Det vedtas et nytt låneopptak i 2012 på kr. 8.625.000,- til ferdigstilling av flerbrukshallen.
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår og gjennomføre låneopptaket innenfor en 
gjennomsnittlig avdragstid på inntil 30 år.

5.  Investeringsplan 2013-2015

Det vedtas en foreløpig investeringsramme for årene 2013-2015 i samsvar med kommunestyrets 
vedtak 20.12.11, slik:
2013:   kr. 12.768.500
2014:   kr.   8.100.000
2015:   kr. 14.350.000



Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 25.04.2012 

Behandling:

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Fjordfolket viser til at kommunen nå er innmeldt i Robek. Grunnen er at kommunens økonomi 
nå er helt ute av kontroll pga de siste 8 års vanstyre. Noe vi har advart mot i flere år.
Tiden er nå inne til at kommunen selv må innse at nye investeringer og derved nye 
driftskostnader ikke er løsningen på verken kort eller lang sikt. Vi har heller ikke tro på at 
Fylkesmannen vil godkjenne en fortsatt sterk økning i lånegjelda og derved også drifta.
Nedbetaling av gammel gjeld må øke samtidig som kommunens drift reduseres. Tidligere års 
underskudd må dekkes inn og årlig overskudd må bli vedtatt for å sikre driftsmidler til daglig 
drift.
Godkjent kassakreditt på 30 millioner kroner gjelder kun ut året 2012. 
Det iverksettes derfor ansettelsesstopp, alle ledige stillinger forblir vakant og for å sikre liv og 
helse omorganiseres driften innen helse, pleie og omsorgssektoren etter hvert som behovene 
melder seg.
All investering som ikke kontraktsfestet eller igangsatt stanses inntil økonomien kommer under 
kontroll.

Forslag 1 fra SP v/Hanne Braathen:
Politikk.
Tilskudd politiske partier (kom.del) opprettholdes på kr 44.000,- (reduseres ikke).
Dekkes fra tilleggsbevilgninger formannskapet.

Forslag 2 fra SP v/Hanne Braathen:
Kommunestyrets vedtak i forbindelse med budsjett/økonomiplan fra desember 2011 om å 
innhente anbud på pensjonsforsikring i 2012 gjennomføres i 2012, med slik framdrift at ny 
pensjonsavtale iverksettes fra 1.1.2013.
Kommunestyret skal godkjenne tildelingskriterier på pensjonsanbudet tidsnok til at anbudssaken 
kan sluttføres i 2012. 
Dersom anbudsinnhenting ikke kan skje i egen regi, bevilges inntil kr. 100.000,- til ekstern 
rådgiver.
Dekning formannskapets tilleggsbevilgning. Hvis det ikke er nok penger igjen her, må 
rådmannen finne inndekning inn kap. 1.1.

Forslag 1 fra AP/Fjordfolket v/Inger Heiskel:
Tas med i budsjett 2012:
Kap 0.
1. Støtte pol. partier kr. 44.000,-
2. Møtegodtgj. formannskap, ledere av utvalg kr. 56.000,-
Kap 2.
3. Støtte lag og foreninger kr. 100.000,-
Inndekning:
Ved at det vil bli vakanse i oppmåler- og planleggerst. (innsp. i 2012 kr 230.000) dekkes 
kostnadene kr 200.000,- av disse midlene.

Forslag 2 fra AP/Fjordfolket v/Inger Heiskel:
Når det gjelder sykehjemsplasser i kom. (demens, tungpleie) så er det opp til adm. å gjøre de 
faglige vurderinger i forh. til hvor de enkelte pasientbrukerne skal være.

Hanne Braathen trakk sitt forslag nr 1.



Det ble først votert over forslag fra Fjordfolket.
Forslaget falt med 4 mot 1 stemme.

Det ble så votert over forslag 2 fra SP v/Hanne Braathen.
Forslaget falt med 4 mot 1 stemme.

Det ble så votert over forslag 1 fra AP/Fjordfolket.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Det ble så votert over forslag 2 fra AP/Fjordfolket.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Det ble til slutt votert over rådmannens innstilling med vedtatte endringer.
Rådmannens innstilling med vedtatte endringer ble enstemmig vedtatt.

Formannskapets innstilling til Kommunestyret:

1. Driftsbudsjett 2012
1.1 Det vises til k-styrets budsjett- og økonomiplanvedtak i møte 20.12.11, og vedtak om 
budsjett for kapittel 1.3 (helse/omsorg) i møte 21.03.12.

1.2  Kommunestyret godkjenner de tiltak og nedjusteringer som fremkommer i de ulike 
etatsoversikter for å komme ned på de nye rammene, jfr vedlegg 4 og 5 i saken. 

1.3  Avlastingstiltaket i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter. Dette belyses i vedlegg 6

1.4 Bolig 46 (driftsetatens gamle kontorer) rives ikke, men forbeholdes driftsetatens behov for 
garderobeforhold ihht arbeidstilsynets krav (hjemmel: arbeidsplassforskriftens kap 8, §8-1 og 8-
2).

1.5.  Anbud på kommunens pensjonsforsikringer utsettes og igangsettes med sikte på virkning 
fra 01.01.14.

1.6  Det gis etter dette slike endelige budsjettrammer for 2012, og med foreløpige rammer for 
2013:

2012 2013
Kap. 1.0 2 602 342 2 658 342
Kap. 1.1 10 411 804 10 655 443
Kap 1.2 41 715 675 41 095 675
Kap. 1.3 53 077 037 51 534 000
Kap 1.3 Helse 5 280 757 5 376 299
Kap. 1.4 1 289 049 1 741 592
Kap 1.6 – 1.7 12 855 754 11 942 449

Tas med i budsjett 2012:
Kap 0.
4. Støtte pol. partier kr. 44.000,-
5. Møtegodtgj. formannskap, ledere av utvalg kr. 56.000,-
Kap 2.
6. Støtte lag og foreninger kr. 100.000,-
Inndekning:



Ved at det vil bli vakanse i oppmåler- og planleggerst. (innsp. i 2012 kr 230.000) dekkes 
kostnadene kr 200.000,- av disse midlene.

Når det gjelder sykehjemsplasser i kom. (demens, tungpleie) så er det opp til adm. å gjøre de 
faglige vurderinger i forh. til hvor de enkelte pasientbrukerne skal være.

2. Inndekning av underskudd fra 2010 
Med bakgrunn i den utfordrende økonomiske situasjonen som kommunen er i, endrer 
kommunestyret sitt vedtak om inndekning.  Deler av underskuddet på kr. 6 941 765,31 dekkes 
ikke inn i 2011, men fordeles utover økonomiplanperioden på 3 år, fra og med 2012 til 2014.  
Kommunestyret vedtar en slik fordeling: 2012 kr. 1 000 000, i 2013 kr. 2 970 882 og i 2014 kr. 
2 970 882.

3. Investeringsbudsjett for 2012

Det vises til k-styrets vedtatte investeringsbudsjett for 2012 og investeringsprogram for 2013-
2015 i møte 20.12.11- jfr. vedlegg 1.

Følgende tiltak fra 2011 utgår (ubrukte lånemidler):
Skolehytte kr. 100.000
Bil Valmuen – ikke til bruk kr. 234 000
Tilbygg renseanlegg Oteren – ikke til bruk kr. 237 419
Inventar skolene kr. 157 308

Følgende tiltak fra 2012 utgår (mva komp. investeringer):
Ambulanseinngang helsesenteret Oteren kr. 500 000 

Kommunestyret vedtar slikt tilleggsprogram for investeringer i 2012:

Overført fra 2011:
Ombygging bolig 51 Oterbakken       kr. 570 000 –  ubrukte lånemidler
Kjøp av bil til Valmuen kr  366 000 -  ubrukte lånemidler
HMS-tiltak kr. 114 137 -  ubrukte lånemidler
Nytt økonomisystem kr. 104 102     -  bruk av fond 
Inventar Skibotn skole kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Data skolene kr. 500 000 -  ubrukte lånemidler
Oteren næringsbygg-brann/ventilasjon kr. 530 000 -  ubrukte lånemidler
IKT-infrastruktur kr. 150 000 -  ubrukte lånemidler
Tilbygg renseanlegg Oteren kr. 380 000     -  ubrukte lånemidler
Sprinkelanlegg Åsen kr. 300 000     -  ubrukte lånemidler

Tiltak 2012:
Sprinkelanlegg Åsen, (økt kostnad) kr. 200 000     -  ubrukte lånemidler
Branngarasje Skibotn (endring) kr. 300 000     -  mva. komp. investeringer
Ferdigstillelse avkjøring Oterbakken b.felt (ny) kr. 150 000     -  mva. komp. investeringer
Totalstasjon oppmåling (økt kostnad) kr    20 000     -  mva. komp. investeringer
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 228 727 -  ubrukte lånemidler
Utenomhus rådhuset Hatteng (gjennomført) kr. 323 273     -  mva komp. investeringer
Flerbrukshallen Hatteng (fullfinansiering) kr. 8 625 000  -  nytt låneopptak i 2012



Kommunens investeringsprogram for 2012 – se ajourført oversikt vedlegg 7 - har med dette en 
totalramme på kr 53 044 359,- (eksklusiv investering Nordkalottsenteret på kr. 1 mill.).  
Investeringsprogrammet finansieres ved bruk av nye lån kr. 8.625.000,-, ubrukte lånemidler kr. 
27 171 984,-, tilskudd kr 14 350 000, momskompensasjon fra investeringer kr. 793 273,-, bruk 
av fond kr 104 102,- og spillemidler kr. 2 000 000. 

4. Nytt låneopptak:
Det vedtas et nytt låneopptak i 2012 på kr. 8.625.000,- til ferdigstilling av flerbrukshallen.
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår og gjennomføre låneopptaket innenfor en 
gjennomsnittlig avdragstid på inntil 30 år.

5.  Investeringsplan 2013-2015

Det vedtas en foreløpig investeringsramme for årene 2013-2015 i samsvar med kommunestyrets 
vedtak 20.12.11, slik:
2013:   kr. 12.768.500
2014:   kr.   8.100.000
2015:   kr. 14.350.000

PS 41/12 Ad hoc utvalgets utredning om scooter dispensasjoner for utøvelse 
av fjellfiske

Rådmannens innstilling

Rådmannen innstiller ikke i saken. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 09.05.2012 

Behandling:

Forslag fra AP/Fjordfolket:
1. Kommunestyret vedtar å gjenopprette scooterløypa fra Galgo via Didnodalen og helt fram til 

og med Stuorarassajavri. Denne løypa benevnes som løype A.
2. Samtidig utredes en alternativ løype (B) fra Galgo via Galla og videre langs grensegjerdet 

mot Finland helt fram til Didno og videre opp til samme endepunkt som løype A. Denne 
løypa åpnes dersom det oppstår problemer med løype A.

3. Administrasjonen håndterer saken videre i hht. lover og regler.

Forslaget fra AP/Fjordfolket ble tatt punktvis opp til votering.
Punkt 1: Vedtatt med 16 mot 1 stemme.
Punkt 2: Vedtatt med 9 mot 8 stemmer.
Punkt 3: Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Kommunestyret vedtar å gjenopprette scooterløypa fra Galgo via Didnodalen og helt fram til 
og med Stuorarassajavri. Denne løypa benevnes som løype A.



2. Samtidig utredes en alternativ løype (B) fra Galgo via Galla og videre langs grensegjerdet 
mot Finland helt fram til Didno og videre opp til samme endepunkt som løype A. Denne 
løypa åpnes dersom det oppstår problemer med løype A.

3. Administrasjonen håndterer saken videre i hht. lover og regler.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Rådmannen innstiller ikke i saken. 
Saken er ikke administrativt behandlet. 

Forslag fra ad hoc utvalg:
1. Kommunestyret vedtar å gi dispensasjon i medhold av motorferdselsloven for utøvelse av 

fjellfiske for Storfjordinger bosatt i kommunen. Dispensasjonen gjelder i 3 år.
2. Dispensasjon utstedes i navnet til vedkommende Storfjording. Fiskekort skal alltid medfølge 

innehaver av dispensasjonen.
3. En forutsetning for slik dispensasjon er at det alltid skal medfølge hjelpescooter.
4. Dispensasjonen gjelder i tidsperioden 1. mars til og med 30. april hvert år.
5. Kommunen utarbeider kart over aktuell ferdselsårer/tracer for tiltaket som i prøveperioden 

omfatter deler av østsida av Skibotndalen opp mot Finskegrensen, samt aktuelle fiskevann i 
området. Dispensasjonen gir brukerne rett til ferdsel for utøvelse av fiske på alle fiskevann 
der ferdselsåren passerer, over hele vannet.

6. Serviceavdelingen i kommunen utsteder og administrerer ordningen.
7. I prøveperioden utstedes slike dispensasjoner vederlagsfritt.

Forslag fra SP:
1. Det framlagte forslag til dispensasjonsregler for kjøring med snøscooter realitetsbehandles 

ikke nå.
2. Forslaget oversendes kommunens politiske fagorgan til videre behandling i samsvar med 

forvaltningslovens regler og lov om motorferdsel i utmark.
Begrunnelse: saken er meget mangelfullt utredet, og kommunen mangler hjemmel for å 
vedta forslaget.

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Idar Johansen:
Saken utsettes.

Det ble votert over forslag fra AP/Fjordfolket.
Forslag ble vedtatt med 13 mot 4 stemmer.

Vedtak:

Saken utsettes.


